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Voorzitter, 

 
 
Naar aanleiding van een ons toegestuurde vraag m.b.t. tot een verzoek om aanleg van een terras 
bij restaurant de Filosoof heeft de HOP kort geleden gevraagd naar de motivatie van het college 
om de aanleg van dit terras af te wijzen. 
Wij hebben daar op korte termijn antwoord op gekregen. Echter naar aanleiding van een gesprek 
dat wij hebben gehad met mevrouw Roovers, exploitant van de Filosoof, in het kader van hoor en 
weder hoor, hebben wij opnieuw vragen over dit onderwerp. 
 
Destijds is uitgangspunt van de motie namelijk ook het in stand houden van de werkgelegenheid. 
Deze werkgelegenheid is door de jaren lange verbouwing van het Stadshart bij zowel de Filosoof 
als La Brocca onder zware druk komen te staan doordat beide restaurants lange tijd slecht 
bereikbaar zijn geweest. Wanneer mevrouw Roovers van plan is nu een doorstart te maken met 
haar bedrijf en daarmee werkgelegenheid te creëert is het wenselijk opnieuw in overweging te 
nemen een terras aan te leggen bij De Filosoof. 
 
Bij de rubriek C van de raadstukken voor 22 April brief 9 kunt u een brief vinden van mevrouw 
Roovers. Hierin worden andere omstandigheden beschreven dan in het antwoord van het college 
was aangenomen. Vraag aan de wethouder is of deze bereid is opnieuw het gesprek aan te gaan 
met mevrouw Roovers aangaande haar verzoek voor een terras. 
 
Fractie HOP 


